

Gera: Montag, 12. Juni – UCI 2, 9.00 Uhr

Erfurt: Mittwoch, 14. Juni – CineStar 2, 9.00 Uhr



SIMPLE & SILLY: Die Folge mit den Hühnern

SIMPLE & SILLY: The episode with the hens

Simple und Silly, also Schlicht und Albern, sind Nachbarn und verstehen sich gut. Gemeinsam führen sie ein Leitengeschäft, in dem ihre tierischen Kunden immer etwas Passendes finden.

In dieser Folge der Miniserie will der lange Simple ein Frühstücksei kochen, als plötzlich die Schale entzwei bricht und ein niedliches Küken aus dem Ei schlüpft. Genau in dem Moment geht die Ladentür auf und herein strömt eine gackernde Hühnerschar, angeführt von ihrem alten Hahn. Sie wollen eine automatische Leiter kaufen. Doch mit ihrem Gezeter bringen sie alles durcheinander und das kleine Küken in Gefahr!

Simple and Silly are neighbours who get on well together. They run a ladder shop, in which their animal customers always find something to suit them.

In this episode of the mini series Simple, the tall one, is about to boil himself an egg for breakfast when the eggshell suddenly cracks and out slips a cute little chick. At the very same moment, the shop door opens and a crowd of clucking hens rush in, led by their old cockerel. They want to buy an automatic ladder. But they create chaos with all their fussing, and the poor little chick is put in danger!

Deutschland 2016
Regie/Director:
Stefan Schomerus,
Albin Johansson

Reihe/Series (8 Folgen in Planung/
8 episodes planned)
Folge/Episode: DIE FOLGE MIT DEN
HÜHNERN
4 Min. – Farbe/Colour – HD

BUCH/SCREENPLAY: Stefan Schomerus,
Ignaas Vanden Poel
REDAKTION/COMMISSIONING EDITOR:
Stefan Schomerus
KAMERA/CAMERA: Harun Güler, Stefan
Schomerus
SCHNITT/EDITOR: Stefan Schomerus
ANIMATION/ANIMATION:
Stefan Schomerus, Albin Johansson
PUPPEN/PUPPETS: Stefan Schomerus
ART DIRECTION: Albin Johansson
MUSIK/MUSIC: Florian Schäfer
TON/SOUND: Florian Schäfer

SENDER/TV STATION: Nickelodeon
Deutschland
PRODUZENT/PRODUCER: Daniela
Mayer, Stefan Schomerus
PRODUKTION/PRODUCTION COMPA-
NY: Nickelodeon Deutschland Inhouse
Production

WELTVERTRIEB/WORLD SALES:
Nickelodeon



Stefan Schomerus
Geboren 1978 in Kempten. Drehte schon während der Schulzeit erste Super-8-Trickfilme. Nach Abitur und Zivildienst sechsmonatiges Praktikum bei MTV Networks in London, anschließend von 2000 bis 2001 On Air Producer bei MTV Networks. 2001-2006 Studium an der Filmakademie Baden-Württemberg, 2006 Diplom im Fachbereich Animation. Seit 2007 Senior On Air Producer bei Nickelodeon Germany und dort verantwortlich für On Air Promotion, Image Spots und Sender IDs als Regisseur, Producer, Designer und Animator.

Born in Kempten in 1978. He made his first Super 8 animation films even as a schoolboy. After his school graduation and alternative to military service, he spent six months as an intern at MTV Networks in London; subsequently, from 2000 to 2001, he was an on-air producer at MTV Networks. 2001-2006, study at the Filmakademie Baden-Württemberg; 2006, diploma in the field of animation. Since 2007, senior on-air producer at Nickelodeon Germany, where he is also responsible for on-air promotion, image spots and transmitter IDs as a director, producer, designer and animator.

Filme von Stefan Schomerus
1998 IGNOR
2002 FADENSCHNEIDEN
GEFÜHLSECHT
NORWAY, TODAY

2003 BÄTMÄN LEBT
2004 AUF'S MAUL
2008 SPERRHOLZPIRATEN
NICK NIPPEZ
NICK TROMPETERTIERCHEN X MAS
2010 NICKELODEON
TROMPETERTIERCHEN: WM 2010
2015 NICK JR CRAFTY CREATURES
2016 SIMPLE & SILLY



Albin Johansson
Geboren in Varberg/Schweden. Nach dem Motion Graphic Design-Studium bei Hyper Island arbeitete er einige Jahre als Freelancer

in Amsterdam und Hamburg, bevor er in die Creative Abteilung des Kindersenders Nickelodeon in Berlin wechselte. Nach vier Jahren Arbeit als Producer Creative and Design bei Nickelodeon ist Albin Johansson seit Ende 2016 wieder freiberuflich tätig, um sich verstärkt auf Animation und Charakter Design konzentrieren zu können.

Born in Varberg/Sweden. After studying motion graphic design at Hyper Island he worked as a freelancer in Amsterdam and Hamburg for several years before moving to the Creative section of the children's channel Nickelodeon in Berlin. After four years working as a producer in the Creative and Design sections at Nickelodeon, at the end of 2016 Albin Johansson began freelancing again in order to concentrate more on animation and character design.